

## Devoteam share repurchase tender offer

Oct 16, 2013

### Devoteam share repurchase tender offer

Given the evolution of prices and trading volumes on its stock in recent days, Devoteam is announcing that it will implement soon a share repurchase tender offer on approximately 1.9 million of its own shares, slightly less than 20% of the company's share capital at a price of 13.5 euros per share. The repurchased shares will be cancelled.

Stanislas and Godefroy de Bentzmann acting in concert who hold 23.6% of the company's share capital indicate that they do not intend to tender their shares to the offer. The offer price represents a premium of 28.1% to the one month average share price, 33.1% to the one month average share price prevailing on October 3, 2013 before the evolution of the company share market and 5.6% to the closing share price of 12.78 euros on October 15, 2013.

In accordance with regulation, Devoteam will soon appoint an independent expert to issue a fairness opinion. The share repurchase tender offer will be subject to the approval of an extraordinary general meeting of shareholders to be convened for this purpose.

### Devoteam: lancement d'une OPRA

Compte tenu de l'évolution des cours et des volumes constatés sur son action ces derniers jours, Devoteam annonce d'ores et déjà qu'elle mettra en oeuvre prochainement une offre publique de rachat portant sur environ 1,9 million de ses propres actions, soit un peu moins de 20% du capital de la société, au prix de 13,5 euros par action. Les actions rachetées seront annulées.

Stanislas et Godefroy de Bentzmann, qui détiennent de concert 23,6% du capital, n'envisagent pas d'apporter leurs actions à l'offre. Le prix d'offre fait apparaître une prime de 28,1% par rapport à la moyenne 1 mois, de 33,1% par rapport à la moyenne 1 mois qui prévalait le 3 octobre 2013 avant les mouvements constatés sur le marché du titre et de 5,6 % par rapport au cours de clôture de 12,78 euros le 15 octobre 2013.

Conformément à la réglementation, Devoteam désignera un expert indépendant chargé de délivrer une attestation d'équité. L'offre publique de rachat sera soumise à l'autorisation d'une assemblée générale extraordinaire des actionnaires qui sera convoquée à cet effet.

### CONTACT



**Grégoire Cayatte**

Chief Financial Officer



### KEYWORDS

OPRA

SHARE REPURCHASE